
Ik zal me even voorstellen. Ik ben Astrid Voet en wij hebben een zienswijze ingediend m.b.t. 

bestemmingsplan 1e herziening Velmolen Oost. We hebben daar netjes een reactie op gehad van 

Stan Engels waarvoor onze dank. Toch wil ik graag gebruik maken van mijn spreekrecht om de 

commissies ook bewust te maken van onze situatie. 

Ik woon al 48 jaar op Boekelsedijk 19. Voor de mensen die niet weten waar dat is, dat is net aan de 

andere zijde van de Lippstadtsingel van Velmolen Oost. Ons perceel ligt tegen de rondweg 

(Lippstadtsingel) aan. 

Toen ik er kwam wonen was er nog geen rondweg. Deze is aangelegd in de tijd van de 

ruilverkaveling. Dat zal ergens rond 1973 zijn geweest. In het begin was het nog heel rustig op de 

weg. 

Wat jaren later, als we bezoek hadden in onze tuin, kregen we weleens de vraag: Hebben jullie geen 

last van de weg? De mensen die op visite waren hoorden de auto’s. Maar jarenlang hebben we 

geantwoord welnee, je raakt er aan gewend. Het is een soort achtergrondgeluid waar je zelf 

nauwelijks bewust van bent. 

Maar de jaren verstreken en door welvaart en andere oorzaken werd het steeds drukker op de weg. 

Maar de laatste jaren is er écht iets veranderd. Het verkeer rijdt de hele nacht door met een grote 

intensiteit. En er is écht heel veel vrachtverkeer op de weg! En voor ons als bewoners is het 

achtergrondgeluid veranderd in overlast. Als we ’s-nachts op bed liggen horen we heel duidelijk het 

verkeer. En soms worden we daar zelfs wakker van. Ook het “kopje koffie” in onze achtertuin is 

ongezelliger geworden. Ons woonplezier is helaas door de geluidshinder gedaald. En voor degene die 

het niet geloven kom gerust eens een kop koffie in onze achtertuin drinken en je ervaart het zelf. 

Nu zal u wel denken wat heeft dit hele verhaal met Velmolen-Oost te maken. Het is om duidelijk te 

maken dat voor ons een bepaalde grens is bereikt. Nu komt er een geluidswal aan de andere zijde 

van de weg en deze geeft wéér wat meer geluidsoverlast. In het verslag staat dat het slechts een 

kleine verhoging betreft. Maar je moet het zien als de emmer die al aan het overlopen is. We willen 

niet nog meer geluidsoverlast. 

Kijk als er nieuwe plannen worden gemaakt naast de Lipstadsingel dan wordt er rekening gehouden 

met de verkeerssituatie en worden er geluidswallen aangelegd. Maar aan  de bewoners die er al 

lang wonen wordt niet gedacht. Dus heel feitelijk. Voor de bewoners van Velmolen-Oost (die nieuwe 

huizen bouwen met goede isolatie, dubbel glas en waarschijnlijk een ventilatiesysteem) is een 

geluidswal van 6,70 meter nodig om hun te kunnen laten wonen. Maar als wij zeggen dat het 

geluidsoverlast voor ons te hoog is (wij hebben oude huizen, met slechte isolatie, enkel glas, geen 

geluidswal en omdat wij geen ventilatiesystemen hebben slapen wij met onze raampjes open), dan 

ontvangen wij een berekening die aangeeft dat het slechts een kleine verhoging betreft die eigenlijk 

te klein is om iets mee te doen. 

  



 

 

Velmolen-Oost 
 

Nieuwe Huizen: 
- Met isolatie 
- Dubbelglas 
- Ventilatiesysteem 

 6,7 m 
 

Geluidswal van 6,7 m! noodzakelijk 
om te kunnen wonen 
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Lippstadtsingel 

Noordzijde  
 

Oude huizen: 
- Met geen of weinig isolatie 
- Enkel glas 
- Ramen open = ventilatie 
- Geen geluidswal 
 
 
Volgens rapport: “Voor jullie is de 
geluidsbelasting zo klein. Waar hebben 
we het eigenlijk over”.  
 
 

 

Wat ik aan de commissies en de gemeente wil vragen is of ze eens stil willen staan bij onze situatie. 

De gemeente is toch niet alleen voor de belangen van de bewoners uit nieuwe wijken? De gemeente 

is toch voor de belangen van elke burger?  Kunnen er maatregelen worden genomen om het geluid 

te verminderen? Kan er ook een geluidswal komen aan onze zijde van de Lippstadtsingel? Of kunnen 

er geluidswerende maatregelen worden genomen aan onze woning, zodat ook wij plezierig kunnen 

wonen.  

 

  

 

 


